

Dear All,

經本系 111 學年度第三次課程會議通過，112 學年度(含)起入學之新生，取消「英語能力評鑑」此必修課程。111 學年度(含)以前入學之舊制學生，於 112 學年度起，開放無修課資格門檻修習「進階英語能力評鑑」作為替代語言能力考試。新舊制過渡期間，「進階英語能力評鑑」將於 112、113、114 此三學年度固定於上下學期開設，實體上課 0 學分 2 小時，讓學生搭配「英語能力評鑑」一同修習。115 學年度(含)起，將不再開設「英語能力評鑑」與「進階英語能力評鑑」兩門課程。欲以上課方式代替語言考試成績單來通過「英語能力評鑑」之舊制學生請務必及早規劃，於 112、113、114 三個學年度內修畢上述兩門課程，以免無法修課導致無法畢業取得學位。

It was officially approved in the 3rd DFLL Curriculum Meeting in Academic Year 111 that the compulsory course "English Competency Workshop" will be cancelled and removed from the DFLL course list for students enroll in and after Academic Year 112. For students who enrolled in and before Academic Year 111, and who must take and complete "English Competency Workshop" to graduate, they will be allowed to take the course, "Advanced English Competency Workshop" without any prerequisite, as an alternative to taking a language test. This remedial policy will come into effect in Academic Year 112. During the transition period between the old and new course systems, a 0-credit and 2-hour in-person course "Advanced English Competency Workshop" will be offered in both the Fall and Spring semesters in Academic Years 112, 113, and 114, to allow students to take it together with the "English Competency Workshop." From Academic Year 115 (inclusive) onwards, the two courses of "English Competency Workshop" and "Advanced English Competency Workshop" will no longer be offered. Students who want to pass and complete the course "English Competency Workshop" by taking an in-person class instead of a language test are advised to plan early and complete the above two courses as soon as possible within the following three academic years of 112, 113, and 114, so as to graduate in time.

外國語文學系辦公室公告 112.05.23